

# 捐款支持愛心力量中原慈善基金洗腎中心

本人樂意捐款支持腎病患者及「愛心力量中原慈善基金洗腎中心」的日常運作，樂意捐出：  
I support the Renal patients and Power of Love Centaline Charity Fund Dialysis Centre to provide low cost service to ESRD patients and make a donation of:

一次性捐款 One off donation of:

HKD\$10,000  HKD\$5,000  HKD\$2,000  其他金額 Others: \_\_\_\_\_

捐款方法 Donation method:

支票 (支票抬頭寫「愛心力量中原慈善基金洗腎中心有限公司」)

By crossed cheque (please make cheque payable to POLCCFDCL)

捐款直接存入匯豐銀行戶口: 652- 056888- 838

Direct transfer to our HSBC bank account: 652- 056888- 838

個人資料 Personal information:

先生 Mr.  女士 Mrs.  小姐 Ms.

姓名 Name: \_\_\_\_\_

聯絡電話 Tel. Number: \_\_\_\_\_

電郵 Email address: \_\_\_\_\_

住址 Residence address: \_\_\_\_\_

請把此表格連同銀行入數紙或支票寄回「愛心力量中原慈善基金洗腎中心」

Please send us this donation form with original copy of the bank in slip or the cheque to "Power of Love Centaline Charity Fund Dialysis Centre"

捐款\$100 或以上可獲發正式收據作申請扣稅之用

Donation of \$100 or above can be used for tax reduction.

以上資料只用作寄發收據及募捐用途。若閣下不欲收取本會之信件，請通知本會。

The above information will be used for receipting and fundraising process only. Please notify us if you do not wish to receive further mailings for fundraising purpose.